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Dagsorden:  

Godkendelse af referat fra sidste møde - godkendt 

Godkendelse af dagsorden - godkendt 

Bordet rundt: 

Håndbold:  Fortsat besværlige corona-restriktioner, nogle medlemmer har svært ved at acceptere 
disse. Udvalget har bestyrelsens fulde opbakning. Trænerne skal også sørge for at restriktioner 

overholdes. 

Badminton må nu spille, hver bane er sit eget arrangement. Der skal være 2 m imellem. Dette er 

aftalt med KAC. Sparring og samarbejde er vigtig pt. 

Gymnastikudvalget har gjort et kæmpe arbejde med corona. Da en træner stoppede, var der flere der 
dukkede op for at hjælpe til. Stor ros til de frivillige. 

 

Generelt er det værd at bemærke, at vi pt er Corona fri forening, ingen er smittet ved vores 

aktiviteter. Det er svært og omstændigt for de frivillige at navigere i denne tid og de gør et rigtig godt 
stykke arbejde. Generelt har alle medlemmer, både voksne, børn og forældre været rigtig gode til at 
støtte op om de forskellige tiltag, for eksempel sprit, afstand og at vente udenfor. 

Bestyrelsen er enige om, at tennisprisen er fair. (Ved seneste møde blev det diskuteret, om denne skal 
sættes ned). 

Økonomi 

Julefrokost 2020: Afholdes hos Jan M. Dato besluttes senere. 

Evt.: 
Tøjaftale udløber 31.12 og bestyrelsen har drøftet mulighederne.  


